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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Kásler Miklós, emberi erőforrások minisztere 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Mikorra tervezik a NAT bevezetését? " 

Tisztelt Miniszter Úr!

Az Oktatás 2030 munkacsoport augusztus 31-én éjjel tette fel honlapjára a Nemzeti Alaptanterv 
(NAT) tervezetét. Gulyás Gergely kancellária miniszter már a másnap délelőtti sajtótájékoztatóján 
jelezte, hogy „ebben a formában” a tervezetet biztosan nem fogják bevezetni.

Gulyás miniszter úr „próféciája” igaznak bizonyult… így az alábbi kérdésre várom Miniszter Úr 
válaszát:

Mikorra tervezik a NAT bevezetését?

Várom mielőbbi válaszát!

Üdvözlettel,

dr. Szabó Szabolcs

független országgyűlési képviselő


